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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2008-09-08 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 10 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-08-11 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-08-21 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-09-18 
Ärende nr 3: Brukarenkät gällande förskolan i Farsta stadsdelsområde 
Rådet uttalar att det är glädjande att så många föräldrar är nöjda med för-
skoleverksamheten i stadsdelsområdet. 
 
Ärende nr 5-7: Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i 
ordinärt boende avseende All-Tid Hemtjänst, Carema Äldreomsorg AB re-
spektive Lövholmens Hemtjänst 
Rådet ser fram emot de aviserade åtgärdsplanerna och beklagar återigen att 
det ska krävas inspektioner för att elementära delar av verksamheterna ska 
fungera. 
 
Ärende nr 16: Motion om fler eldar på Valborg 
Rådet saknar information i tjänsteutlåtandet om var eldarna finns. Man fö-
reslår även Olympiaplan i Tallkrogen som en tänkbar plats för ytterligare 
en valborgseld. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  

Från föregående sammanträde: 
1. Förtroenderåd vid Postiljonen och Edö: Rådets ordförande Barbro Karlsson 

kommer att besöka Postiljonen för att diskutera inrättandet av ett förtroen-
deråd med ledningen där. Motsvarande kontakt kommer att tas med led-
ningen för Edö. 

2. Utbetalning av bidrag till utomstående organisationer 2008: Medlen har nu 
betalats ut. 

 
Avdelningschef Ingrid Friberg informerade rådet om den planering som pågår 
för ombyggnaden vid Farsta sjukhem samt om Attendo Cares övertagande av 
driften av Ängsö gruppboende fr o m 15 september. Från Attendo framfördes 
en önskan att träffa rådet för att informera om verksamheten. Rådet ställde sig 
positiv till detta. 
 
Rådet och förvaltningen uttryckte ett ömsesidigt intresse av det arrangeras ett 
par utbildningstillfällen – förslagsvis halvdagar – där rådet informeras om bl a 
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nya riktlinjer för biståndsbedömning, kundvalsmodellen, pågående projekt, 
nämndens/förvaltningens ansvar för hälso- och sjukvårdsfrågor samt verksam-
heternas ekonomiska förutsättningar. Som lämpliga datum föreslogs måndagar-
na 27 oktober och 3 november, med måndag 20 oktober som reservdag. 
 
Ingrid Friberg framförde en hälsning från projektledare Jan Runfors att rådet är 
varmt välkommet att delta vid något av utbildningstillfällena inom kostprojek-
tet.  
 
Ingrid informerade vidare om ett kommande seminarium om utvidgat samarbe-
te med frivilligkrafter, inom ramen för projektet Sociala innehållet. Medverkar 
gör bl a Eleanor Bodel från Umeå kommun, ansvarig för projektet ”Kultur för 
seniorer - kultur och hälsa”. Seminariet genomförs sannolikt kvällstid den 15 
oktober och förmiddag den 16 oktober. 
 
I verksamhetsplanen för Farsta stadsdelsnämnd 2008 fastställdes målet att 
stadsdelsområdet ska erbjuda tre öppna dagverksamheter, dvs ytterligare en ut-
över de två som idag bedrivs vid Postiljonen och vid ”49:an” i Fagersjö. Ingrid 
redovisade förvaltningens planer att starta en dagverksamhet vid Edö vård- och 
omsorgsboende. Rådet föreslog även andra lokaler som eventuellt kan lämpa 
sig för sådan verksamhet och Ingrid lovade undersöka dessa till rådets nästa 
möte. 
 
Den kostpolicy för äldreomsorgen i Stockholms stad som fastställdes av kom-
munfullmäktige i april delades ut till rådet. 
 

§ 6 Övriga frågor  
Rådet beslutade översända till stadsdelsnämnden en skrivelse om lokaler 
och lokalbidrag, enligt protokollets bilaga 1. 
 
Rådet beslutade översända till stadsdelsnämnden en skrivelse om öppen, ej 
biståndsbedömd dagverksamhet, enligt protokollets bilaga 2. 
 
Rådet diskuterade kritik som framförts mot vårdcentralen i Gubbängen, 
som drivs av Carema. Kritiken gäller bl a stor personalomsättning, långa 
väntetider och bristande koordinering mellan akutmottagningens och det 
närbelägna apotekets öppettider samt närbussens tidtabell. Ingrid Friberg 
lovade framföra rådets synpunkter vid sin kommande träff med Carema, 
samt även framföra rådets förslag att det vid vårdcentralen inrättas ett  
patientråd, motsvarande det som finns vid vårdcentralen i Farsta. 
 
På fråga från Sture Simonson om ett kulturprojekt i Rinkeby-Kista berätta-
de Ingrid att hon haft kontakt med projektledaren och att två av de kultur-
ombud som finns vid Farstas äldreomsorgsenheter har bjudits in till en 
träff inom kulturprojektet. Ingrid återkommer till rådet med mer informa-
tion. 
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På fråga från Mary Andersson om Samhalls leveranser av matvaror lovade 
Ingrid Friberg undersöka om det är möjligt att få en mer exakt tidsangivel-
se för leveransen så att man inte behöver hålla sig hemma en hel dag. 
 
Ingrid Klingberg berättade att hon och Mary Andersson har deltagit i en 
mycket givande utbildning inom projektet Anhörigstöd och att den infor-
mation som gavs kan spridas till flera medlemmar inom pensionärsföre-
ningarna. 

 


